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Verslag 

 
Aanwezig: Peter Wijns (ACHL), Erwin Scheys (ACKO), Hilde Muls (AVT), 
Jolien De Cock (OEH), Johan Permentier (SPBO), Jens Maenhout (HALE), Owen Malone (VAL), 
Liese Schroven (VAL), Liesl Van Barel (VAL - verslag) 
Verontschuldigd: Annelies Van Geyte (ACDL) 
Afwezig: / 

 

1 Wedstrijdbezoeken en feedback 

De leden van de beleidscommissie zijn op verschillende organisaties een kijkje gaan 

nemen en hebben hun verslagen doorgegeven. Ook van een aantal ouders, trainers, 

medewerkers en organisatoren ontvingen we mailtjes met feedback. Enkele van de 

meest voorkomende reacties: 

- De kinderen en ouders zijn over het algemeen erg enthousiast, ook de 

paspoorten met wedstrijdstickers zijn een succes. We ontvingen echter nog te 

weinig rechtstreekse reacties om een grondige evaluatie te kunnen doen. 

- Ook van organisatoren, medewerkers, trainers en juryleden krijgen we heel 

wat positieve feedback. 

- Organisatorisch loopt nog niet alles vlot, dit is deels te wijten aan het nieuwe 

van deze wedstrijdvorm maar vaak ook aan een gebrekkige voorbereiding 

en/of een tekort aan medewerkers. 

- Juryleden: er is twijfel over de noodzaak van juryleden, ook bleek vaak dat de 

nieuwe reglementering nog onvoldoende gekend is en soms zorgde de 

vertrouwde manier van werken voor vertraging. Ook hier geldt: wie goed is 

voorbereid zorgt mee voor een vlotte organisatie en fijne beleving voor de 

kinderen. Verschillende juryleden zijn wel erg enthousiast en vonden het een 

fijne nieuwe ervaring. 

Daar er steeds vaker problemen zijn om voldoende juryleden in te zetten op 

wedstrijden formuleren we een aantal voorstellen die grote tekorten kunnen 

verhelpen.  

o Wedstrijden organiseren met minder juryleden die voornamelijk 

ingeschakeld worden bij de loopnummers. De organisatie dient zeker 

voldoende medewerkers te voorzien die de wedstrijd kunnen leiden en 

begeleiden. 

o Het idee van een jeugdjurylid leeft al langer, deze personen zouden 

specifiek voor dit soort wedstrijden kunnen worden ingeschakeld. Ze 

volgen hiervoor een zeer beperkte opleiding en kunnen vervolgens aan 

de slag als jurylid op wedstrijden voor KAN-BEN. Te bekijken met VCJ 

en werkgroep juryhervorming in welke mate zij ook kunnen 

ingeschakeld worden bij PUP-MIN wedstrijden. 

- Feedback over de disciplines: Starthoogte plyoboxen kangoeroes soms al te 

hoog. Hoogspringen benjamins loopt vaak vertraging op of kinderen kunnen 

hun pogingen niet afwerken, hoofdreden hiervoor blijkt dat de 

aanvangshoogtes niet vooraf werden opgevraagd. Indeling reeksen 

sprint/hindernisloop gaat moeizaam, herverdeling voor finale ook omslachtig. 

Nog vaak foute techniek bij de kampnummers (nog wat tijd nodig om alle 

disciplines beter te leren kennen). 

- Atletiek.nu: handig in gebruik, zowel voor inschrijvingen als voor 

resultatenverwerking.  
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o Wel bij nieuwe gebruikers wat problemen om in te schrijven maar snel 

opgelost.  

o Veel organisatoren maakten (nog) geen gebruik van de jury app 

waardoor alle resultaten manueel moest worden verwerkt (veel 

tijdverlies).  

o Sjabloon voor drukken wedstrijdstickers enthousiast onthaald.  

o Inschrijving voor aflossing apart van meerkamp is onlogisch. Laten 

bekijken of dit aangepast kan worden. 

o Dagnummers wijzigen als er een deelnemer niet aanwezig is. Oplossing: 

geen deelnemers op afwezig zetten als ze niet komen opdagen, dan 

verschuiven de nummers niet meer. 

o Nog wat andere ongemakjes bij gebruik van de juryapp ed. 

 

Om de verschillende disciplines beter bekend te maken bij atleetjes en trainers was er 

al langer het idee om met filmpjes te werken. Dat was voorlopig nog niet gelukt maar 

staat wel opnieuw op de planning om te voorzien. 

 

Daar we momenteel van een zeer beperkte groep feedback hebben ontvangen worden 

nog enquêtes opgesteld om meer mensen te kunnen bevragen over hun bevindingen. 

Deze wordt zo snel mogelijk uitgestuurd. 

2 Winter 

- Veldlopen: Er werd een tijd geleden beslist om zowel voor kangoeroes als 

benjamins te werken met voorlopers en de te lopen afstanden zijn verkort. 

Naar aanleiding van deze beslissingen ontvingen we enkele reacties. Om onze 

keuze toe te lichten werd een brief opgesteld. (zie bijlage) 

o Net zoals bij de wedstrijden in de zomer zal er geregeld geëvalueerd en 

waar nodig bijgestuurd worden. 

- Indoor: voor komend indoorseizoen werden slechts 2 wedstrijden aangevraagd 

voor kan-ben. We informeren nog bij de organisatoren in indoorhallen naar 

waarom ze geen wedstrijd aangevraagd hebben. 

o Te bekijken of er mogelijkheden liggen weg van de klassieke 

indoorhallen. De meeste indoorzalen zijn altijd bezet in weekends dus 

daar zijn de opties wellicht beperkt. 

3 Statuut voor de jeugdatleten 2022 

- Voor het komende seizoen krijgen verenigingen de mogelijkheid om 

kangoeroes en benjamins aan te sluiten als recreant of wedstrijdatleet. Enkel 

de wedstrijdatleten krijgen het paspoort en de wedstrijdnummer om te 

gebruiken bij wedstrijddeelname. 

- Voor het seizoen 2022-2023 wordt aan de raad van bestuur gevraagd om voor 

jeugdleden (liefst tem miniem) nog slechts 1 jeugdlid mogelijk te maken. Alle 

leden krijgen dan een wedstrijdnummer. 

o Ter info: momenteel is een ook maar een beperkt aantal verenigingen 

waar een recreantenstatuur bij jeugdleden U14 wordt aangeboden. 517 

recreatieve leden tov 13 898 leden (dd 21/09) 

4 Vraag ROBA (en anderen): wedstrijdtruitje verplicht bij kangoeroes en benjamins? 

Bij voorkeur draagt een atleet een wedstrijdsinglet of T-shirt van de club. Dit mag 

echter ook een neutrale T-shirt zijn (=zonder reclame). 

 

Op te nemen in wedstrijdreglementen. 

5  Wedstrijdprogrammering 2022 

Er worden slechts enkele kleine details aangepast in de wedstrijdenprogrammering 

zomer 2022. 
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Belangrijkste toevoeging is de rekenregels zoals opgesteld in het Back on track 

handboek om te bepalen hoeveel atleten binnen een bepaalde tijd kunnen deelnemen 

per discipline. 

 

In de quota wordt verduidelijkt dat een KAN-BEN en PUP-MIN wedstrijd die op 

dezelfde dag worden georganiseerd tellen als 1 wedstrijd. 

 

6 Organisatie testevent ACDL 

Bij afwezigheid van Annelies kunnen we dit punt niet verder bespreken. Er wordt 

individueel contact opgenomen met Annelies om dit te bespreken. 

7 Kids & Co dag 

De 3de Kids & Co dag zal doorgaan te Heusden-Zolder, zaterdag 16 oktober. Met 

theorie + praktijksessies voor trainers van enerzijds KAN-BEN en anderzijds PUP-MIN. 

De inschrijvingen zijn reeds geopend. 

Voor de hele dag + lunch betalen VAT-leden 10 euro, VAL-leden (niet VAT) betalen 15 

euro en anderen 20 euro. 

 

Aan de commissieleden wordt gevraagd om met zoveel mogelijk aanwezig te zijn en 

waar nodig een handje toe te steken. Ze mogen de sessies uiteraard ook bijwonen. 

8 RONDVRAAG 

 

/ 

9 To do 

- Afstemmen met Ben om filmpjes te maken van de disciplines als tutorials 

- Terugkoppelen VCJ mbt vraag inzet jury tijdens KAN-BEN wedstrijden 

- Schrijven richting RVB mbt aanpassen statuut jeugdatleet 

- Aanpassen wedstrijdenprogrammering 2022 

o Ook nog enkele kleine aanpassingen in winterversie 

10 VOLGENDE VERGADERING 

- maandag 6 december 19u te Brussel 


